

永續發展國際學士學位學程『珍古德獎學金』設置規定

Administration Direction for Jane Goodall IPSD Scholarship of Chang Jung Christian University

107.05.10 106 學年度第 2 學期第 3 次行政會議審議通過
May 10, 2018: Approval upon academic year second semester, third administration meeting
108.04.18 107 學年度第 2 學期第 2 次行政會議修正通過
April 18th, 2019: Amended upon second semester, second administration meeting
111.09.14 111 學年度第 1 學期第 2 次學程會議修正通過
September 14, 2022: Amendment approved by 2022-23 academic year 1st-semester 2nd IPSD Committee meeting
111.9.20 111 學年度第 1 學期第 3 次院務會議修正通過
September 20, 2022: Amendment approved by 2022-23 academic year 1st-semester 3rd ICPEE Affairs meeting
111.10.06 111 學年度第 1 學期第 3 次行政會議修正通過
October 6, 2022: Amendment approved by 2022-23 academic year 1st-semester 3rd administration meeting
112.09.27 112 學年度第 1 學期第 1 次學程會議修正通過
September 27, 2023: Amendment approved by 2023-24 academic year 1st-semester 1st IPSD Committee meeting
112.10.12 112 學年度第一學期第 2 次院務會議修正通過
October 12, 2023: Amendment approved by 2023-24 academic year 1st-semester 2nd ICPEE Affairs meeting
112.11.02 112 學年度第 1 學期第 4 次行政會議修正通過
November 2, 2023: Amendment approved by 2023-24 academic year 1st-semester 4rd administration meeting

第1條 長榮大學（以下簡稱本校）為培育關心環境永續發展、致力改善社會之國際人才，與國際珍古德教育及保育協會中華民國總會（以下簡稱珍古德協會）合作辦學，成立「永續發展國際學士學位學程」（以下簡稱本學程），特訂定「永續發展國際學士學位學程『珍古德獎學金』設置規定」（以下簡稱本規定）。

Article 1 Chang Jung Christian University (hereinafter referred to as “CJCU”) has formulated the “Jane Goodall’s IPSD Scholarship” (hereinafter referred to as “Scholarship”) to encourage international students with interdisciplinary knowledge of environmental sustainability, civil action, international affairs, and culture diversity to undertake degree studies in Taiwan.

第2條 本規定所稱之國際學生係指符合教育部「外國學生來台就學辦法」規範之外國學生。

Article 2 The eligibility of the “international students” is identified by the MOE “Regulations Regarding International Students Undertaking Studies in Taiwan”.

第3條 初次申請本獎學金者，應檢具珍古德協會之推薦信，於申請就讀本學程時，同時提出申請。本獎學金獎助具本學程學籍之學生學雜費與住宿費全額。

Article 3 Scholarship applicants must submit the letter of recommendation from the Jane Goodall Institute (JGI) while applying for the admission in CJCU. The Scholarship, in principle, provides tuition and free on-campus accommodations for the students (hereinafter referred to as the “Scholarship recipients”) who already has enrolled in IPSD.

第4條 在學生續領資格：

一、申請續領之當學期在學者。

- 二、前一學期學業平均成績達 **75** 分(含)以上。
- 三、前一學期操行成績達 80 分(含)以上。
- 四、續領資格為逐學期審查，若當學期未達上述標準，可於次學期申請復領

Article 4 The eligibility and performance standards to continue to receive scholarship:

1. The Scholarship recipients must have been registered as an IPSD full-time certification status in the coming fall/spring semester.
2. The Scholarship recipients must achieve a minimum average semester mark of **75**.
3. The Scholarship recipients must achieve a minimum average conduct of 80.
4. In case of a Scholarship recipient's academic performance, or conduct, falls below the standards required, their Scholarship will be suspended or revoked. Students will continue to receive the Scholarship as long as they achieve the standards listed in Article 4, Section 2 and Section 3.

第5條 在學生獎學金續領及復領期限：

每學期結束後三周內，由本學程根據學生上一學期學業平均成績及操行成績通知學生是否具備續領或復領資格。

Article 5 The deadline of application to continue to receive and retake Scholarship:

The IPSD will review each Scholarship recipient's academic performance and conduct each semester; determine their eligibility to continue to receive the Scholarship for the next semester; and notify each Scholarship recipient the results of the review within three weeks at the end of each semester.

第6條 獎勵期限為學生就讀本校前八學期期間。

Article 6 The scholarship is limited to the recipients first 8 semesters of study.

第7條 領有本獎學金者，若有下列各款情形之一者，經本校獎助學金暨工讀金審查委員會審查後，依情況扣減其下一學期獎學金，情節嚴重者永久取消其獎學金資格：

- 一、在學期間，其行為有損校譽並經查證屬實者。
- 二、未持有效工作證在國內從事工作者，經查証屬實。
- 三、因故以致無法正常修業、休學、退學、轉系、轉學或延畢者。
- 四、無照駕車騎機車或酒後駕車騎機車者，經查證屬實，將立即取消獎學金所有補助。

Article 7 If a recipient of the scholarship is found to have been involved in any of the following circumstances, the scholarship reward will be deducted according to the violation, if the circumstances are deemed to be serious the scholarship will be cancelled and withdrawn.

1. Conducted any behavior that has damaged the University's reputation and goodwill.
2. Have worked domestically without legal working permit.
3. Failed to complete studies, has suspended studies, dropped out of school, transferred to another department or have deferred graduation.

4. Anyone who drives or rides a motorcycle without a license, who is drunk driving or drunk riding a motorcycle will immediately cancel all scholarship subsidies after verification and disqualified from scholarship permanently.

第8條 已領取此項獎學金者，不得重複領取本校境外生獎助學金。獲得本國政府相關獎學金者，本校得就差額進行補助。

Article 8 The scholarship recipients may not receive the CJCUC overseas student scholarship at the same time. Students who have obtained scholarship offered by the Taiwan government, the University will balance the amount between the two scholarships.

第9條 本獎學金之設置採特別預算，每學年可受獎助學生之名額需視本校經費預算彈性調整之。

Article 9 The number of scholarship recipients that can be awarded for each academic year is adjusted according to the University's budget.

第10條 經查證受獎學生如有偽造或提供不實資料之情事，除撤銷其受獎資格，並依相關法規辦理。

Article 10 Any scholarship recipient who submits any document is found to be fake, misleading, will have their scholarship revoked.

第11條 本規定經永續發展國際學士學位學程會議審議，行政會議通過後，陳請校長核定後公布施行，修正時亦同。

Article 11 This administration direction shall come into force as of the date of promulgation.